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3. Jednání Školské rady 
Zápis ze schůze 

 

Dne: 24.10.2016 

Přítomni:  

 Za městskou část : Luděk Carbol,  

    Jan Čižinský 

 Pedagogové:  Lada Albrachtová,  

    Vilma Ottová,  

    Martin Provazník 

 Zákonní zástupci:  Martin Brejcha,  

    Marta Edith Holečková,  

    Martina Komárková, předsedkyně 

 Host: František Rada, ředitel ZŠ 

  

Zapisovatel:  Martin Brejcha 

Příští schůze: únor 2017 

 

 

I. Přivítání členů Školské rady 

Paní předsedkyně přivítala členy školní rady a začala schůzi v 17:05 hod.  

Zapisovatelem byl zvolen Martin Brejcha. 

 

II. Schválení zápisu z druhého jednání ze dne 12.04.2016 

Byl schválen zápis z 2. jednání školské rady ze dne 12.4.2016 

 

III. Schválení programu 3. zasedání Školské rady 

Byl schválen program 3. zasedání školské rady s těmito body: 

1. Projednání a schválení výroční zprávy za školní rok 2015/16 

2. Situace ve 3.C 

3. Čipy na vstup do školy 

4. Výhrady ke školní družině(ZŠ-Štross) 

5. Různé bankovní účty, které škola používá 

6. Mobilní telefony dětí 

7. Hygienické potřeby ve třídě 

8. Ostatní/ Diskuse 

 

IV. Body jednání 

K jednotlivým bodům proběhla diskuse s těmito závěry: 

 

1. Projednání a schválení výroční zprávy za školní rok 2015/16 

 Pan ředitel Rada detailně představil Výroční zprávu ZŠ a zodpověděl 

dotazy členů rady k této zprávě. Výroční zpráva byla školskou radou 

schválena (6 členů pro, 1 člen se zdržel). 

 

2. Situace ve 3.C 

 Paní Holečková uvedla situaci v 3.C – častá obměna učitelů (mateřská, 

ukončení pracovního poměru, dlouhodobá pracovní neschopnost, …) a stav 

kolektivu rodičů a dětí. 

 Pan ředitel doplnil pohled školy – je si vědom složité situace ve třídě a 

aktuálně se řeší dlouhodobý zástup. 

 Po diskusi nad tímto tématem, školská rada vzala informaci na 

vědomí. 
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3. Čipy na vstup do školy 

 Členové školské rady řešili podnět rodičů ohledně situace s čipy a 

vstupem do školy ZŠ Stross. Kdy ráno před začátkem výuky jsou dveře, 

vzhledem k velkému pohybu osob, téměř trvale otevřeny. 

 Pan ředitel doplnil pohled školy – docházelo k výpadku funkčnosti 

zvláště na začátku školního roku vzhledem k rekonstrukci elektrorozvodů a 

neúplně provedené synchronizaci nově vydaných čipů. Čtečky byly zdarma, 

přestože se nezaregistrovalo dostatek rodičů k odběru zpráv o přístupu dětí do/z 

školy. Výměnou za to škola od dodavatele čteček odebírá vstupní čipy (cca 400 

ks). Tyto čipy jsou za obvyklou cenu. Celková investice, vč. docházkového 

systému tak vyšla cca na 13.000,- Kč. 

 Školská rada vzala informaci na vědomí. 

 

4. Výhrady ke školní družině (ZŠ-Štross) 

 Členové školské rady řešili podněty rodičů stěžující si na práci 

vychovatelek ve školní družině (nemožnost dělat úkoly, nedostatek vycházek dětí 

ven, nedostatek tvůrčího programu, …). 

 Aktivity školní družiny jsou za školní rok presentovány v rámci výroční 

zprávy školy, nástěnek a třídních schůzek. Rozsah tohoto programu je poměrně 

široký, ředitel je s fungováním družiny celkově spokojený. Nicméně v rámci 

hledání optimální nápravy členové školní rady konstatovali, že bez konkrétní 

situace je obtížné dosáhnout účinné nápravy. Rodiče se mohou obrátit 

s konkrétními podněty přímo na ředitele, příp. na zástupce ve školní radě, kteří 

situaci proberou s vedením. Je třeba mít konkrétní situaci. 

 

5. Různé bankovní účty, které škola používá 

 Škola používá 3 různé účty + účet rodičů. Je to jednak z důvodu 

účetního a také dispozičního. K účtu školní jídelny má přístup vedoucí školní 

jídelny, k účtu SRPŠ zástupce rodičů, apod. Účty jsou tak rozděleny podle účelu, 

ke kterému mají sloužit, což omezuje případné chybné nakládání. Školská rada 

vzala tuto informaci na vědomí. 

 

6. Mobilní telefony dětí 

 Pravidla jejich použití jsou ve školním řádu. Tyto pravidla budou 

připomenuta jak dětem – v rámci třídnických hodin. Tak rodičům – na 

třídních schůzkách. Jednotliví pedagogové mohou dle stupně třídy připravit 

projektové dny na téma společensky akceptovatelné chování s mobilním 

telefonem, apod. 

 

7. Hygienické potřeby ve třídě 

 Přednesena připomínka rodičů nad pravidly donášení hygienických 

potřeb do školy (mýdlo, papírové kapesníky). Téma bude otevřeno 

individuálně v každé třídě v rámci třídních schůzek, tak aby si učitelé a 

rodiče domluvili většinově akceptovatelný přístup pro danou třídu. 

 

8. Ostatní/ Diskuse 

Omezená kapacita školy pro další ročník – hygienické limity. 

Plán rozšíření ZŠ Letohradská v součinnosti s městskou částí. Závisí na získání 

dotace. 

 

V. Ukončení schůze 

Schůze byla zakončena předsedkyní po projednání všech bodů v 19:40. 

 

 


